
Referat af havneudvalgsmøde d. 24. september 2019 

Mødedeltagere: JJ, OV, FS, JD, SH, HR 

    

1.       Siden sidst 

Mange forespørgsler på bådpladser, især 3m og 3,5m. Planker til riggerbro kommer uge 39, 
pælene forventes at komme 15/10. Kontrol af løftegrej uge 44. Kalundborg Kommune rykket 
for svar på henvendelser vedr. udvidelse af P-plads og oprensning/uddybning af havnen. FS 
har målt fribordshøjde på de 2 ældste pontoner (de inderste) på vestbroen (indgår i 
optegnelser over vestbroen fremover). Også på tværbroen skal der måles fribordshøjde. 
 

2. Renovering af riggerbro 

C-holdet har forberedt arbejdet med pæleudskiftning, således at det er let at fjerne de 
planker, der skal væk for at få adgang til at slå de nye pæle. Vi forsøger at sammensætte 
arbejdssjak, så der er mandskab, når pælene skal slås, og det øvrige arbejde skal foregå. 
Det er aftalt med Munck, at de slår spuns til det nye kranfundament, når det passer ind i 
deres arbejde på ”Gamle Vesthavn”. 
 

3.   Henvendelse fra medlem vedr. mastekran   

           HR har svaret medlemmet. Havneudvalget har ikke noget at tilføje. 
 
4. Deltagelse i Havnemesse 27/11 

            JD og HR deltager. Hvis flere ønsker at deltage, gives besked til HR senest 8/10. 
 
5.  Evt. 

           HR prøver at få oplyst vægt på Wopas-pælene. 
Det ser ud til, at der skal findes 3 nye medlemmer til havneudvalget næste år. Det vil være 
en fordel, at det sker i god tid. 

 

      Hans Ole Rathje 

 

 

 


